

Association canadienne de Linguistique
Canadian Linguistic Association

Président/President

Walter Hirtle, Université Laval

Vice-Président/Vice President

Pierre Léon, University of Toronto

Secrétaire-Trésorier/Secretary-Treasurer

Paul Pupier, UQAM

Rédacteur/Editor

William Cowan, Carleton University

Membres adjoints/Members at large

Douglas Walker, University of Ottawa

Bernard Rochet, University of Alberta

L'Association canadienne de Linguistique a été fondée le 27 mai 1954 à l'Université du Manitoba. L'Association vise à promouvoir l'étude de la linguistique au Canada. Le montant de la cotisation pour les membres de l'Association, abonnement à la *Revue* compris, est de \$30 par an et doit être versé au Secrétaire-Trésorier, Paul Pupier, Dép. de Linguistique, UQAM, C.P. 8888, Succ. A, Montréal, Québec H3C 3P8. Les annonces pour le Bulletin doivent être adressées au Secrétaire-Trésorier.

La publication de cette Revue est rendue possible par les subventions du Conseil de Recherches en Sciences Humaines du Canada.

The Canadian Linguistic Association was formed May 27 1954, at the University of Manitoba, with the principle aim of promoting the study of linguistics in Canada. Membership fees, which include a subscription to the *Journal*, are \$30 a year, and should be paid to the Secretary-Treasurer, Paul Pupier, Dép. de Linguistique, UQAM, C.P. 8888, Succ. A, Montréal, Québec H3C 3P8. Announcements for the Bulletin should be sent to the Secretary-Treasurer.

The SSHRC makes the publication of this journal possible through its grants.

CONTENTS/SOMMAIRE

Jean-Marcel Léard <i>Syntaxe et sémantique de quelques quantificateurs en franco-québécois</i>	125
William O'Grady <i>Thematic Dependency and Semantic Interpretation</i>	159
Yuri A. Tambovtsev <i>The Consonantal Coefficient in Selected Languages</i>	179
Reviews/Comptes-rendues	
Sandra Clarke: Fasold, <i>The Sociolinguistics of Society</i>	189
Noel Corbett: Léard, éd., <i>Travaux de linguistique québécoise</i> , 4.....	193
William Cowan: Bright, <i>American Indian Linguistics and Literature</i>	198
Michael Dobrovolsky: Snowden et al, <i>Primate Communication</i>	200
Matthew S. Dryer: Plank, ed., <i>Ergativity: Towards a Theory of Grammatical Relations</i>	207
Lars Hermerén: Perkins, <i>Modal Expressions in English</i>	212
Alana Johns: Lowe, <i>Kangiryarmiut Uqauhingita Numiktittitdjutingit: Basic Kangiryarmiut Eskimo Dictionary</i>	217
Bert Peeters: Hattori and Inoue, eds., <i>Proceedings of the XIIIth International Congress of Linguistics</i> ; Pulman, <i>Word Meaning and Belief</i>	218
Marc Picard: Barbeaud, <i>Le choc des patois en Nouvelle-France</i>	229
Karin Rice: Cook, <i>A Sarcee Grammar</i>	232
Hans-George Ruprecht: Piperek, <i>Zeichen und Grammatik</i>	238
Books received/Livres reçus.....	243

CJL/RCL 29:2(1984)

Canadian Journal of Linguistics
Revue canadienne de Linguistique

30(2) : 125-244
Summer/Été 1985